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Statsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 799 (REU alm. del). Spørgs-
målet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL) og Josephine Fock (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 799: 
 
”Vil ministeren bedes senest 2 dage før besvarelsen af samrådsspørgsmålene AP-
AU redegøre for, om Tibetkommissionen har modtaget nogen e-mails overhovedet 
fra ministeriets backupsystem, jf. ”Ministerium havde backup af slettede mails: Ti-
betkommission fik aldrig adgang” fra DR.dk den 23. maj 2018?”  

  

   
 
 
 

Svar: 
 
Som det fremgår af den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 797 (Alm. del) fra Fol-
ketingets Retsudvalg, har Statsministeriet ikke søgt efter eventuelt relevant materiale i 
ministeriets backupsystem. Ministeriet har derfor heller ikke sendt materiale herfra til 
kommissionen. 
 
Som det fremgår af justitsministerens besvarelse af 22. maj 2018 af spørgsmål nr. 671 
(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, som er vedlagt, har Statsministeriets haft en 
løbende dialog med Tibetkommissionen om udlevering af materiale, og der har efter 
ministeriets opfattelse været fuld transparens over for kommissionen i forhold til, 
hvordan Statsministeriet har fremsøgt relevant materiale til kommissionen. Baggrun-
den for, at Statsministeriet valgte den beskrevne fremgangsmåde i forhold til fremsøg-
ning af relevant materiale var, at det var den mest praktiske.  
 
Det bemærkes, at kommissionen hverken dengang eller senere er vendt tilbage med 
ønske om adgang til e-mailkonti, ligesom kommissionen ikke har fundet anledning til 
at stille spørgsmålstegn ved Statsministeriets fremgangsmåde i forbindelse med frem-
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søgning af relevant materiale eller ytret ønske om, at ministeriet skulle have håndteret 
det anderledes. 
 

Med venlig hilsen 
 
 
 

Lars Løkke Rasmussen 
 


